
Výroční zpráva 

výboru, komise, pracovní skupiny 
období od 1.10.2017 

~~~~----------------------~ 

Zhodnocení činnosti 
Pracovní skupina má celkem 14 členů, předsedou pracovní skupiny je PaedDr. Milan Báča. 
Jednání PS se kromě členů zúčastňoval i starosta města. 
Pracovní skupina se sešla celkem 3x: 

2. ll. 2017- pracovní skupina jednala s tímto programem: 
1. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání 
2. Výroční zpráva pracovní skupiny 
3. Zpráva o školství ve městě Svitavy za školní rok 2016- 2017 
4. Spolupráce s městem Perečyn 
5. Projednání informace o stravování žáků s dietami 
6. Různé 

26.4.2018 
1. Příprava oslav 100. výročí ČSR 
2. Výsledky zápisu do ZŠ a MŠ 
3. Různé 

25.6.2018 -pracovní skupinajednala s tímto programem: 
1. Anketa Student roku 
2. Spolupráce s městem Perečyn 
3. Různé 
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2.11.2017 26.4.2018 

Milan Báča o o 
Jaroslav Dvořák - -
Marie Grmelová - o 
Radoslava Renzová o -
Antonín Benc - -
Jana Pernicová - -
Eliška Hartmanová - -
Petr Sedlák - -
Božena Boleloucká o o 
Leoš Ríha o o 
Václav Půlkrábek o o 
Lidmila Kružíková - -
Jiří Petr o o 
Marta Bauerová o o 
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! 


